



## Agreement on Establishing Friendly Exchange Cities Relationship Between Wuhan, the People's Republic of China And Cape Town, the Republic of South Africa

To build up city-to-city friendship and promote exchange and cooperation between Wuhan City of the People's Republic of China and Cape Town, the Republic of South Africa, based on the principles of mutual respect and friendly consultations, the two sides have reached the agreement on establishing friendly exchange cities relationship with each other as follows:

- I. Both cities will endeavor to keep regular, high profile exchange visits and promote a continuous development of friendship relations.
- II. Both sides will launch cooperation in science, arts & culture (for Cape Town within the mandate of its Department: Arts and Culture), early childhood and youth development, and trade (for Cape Town's within the mandate of its Trade and Investment Unit), send delegations to participate in each other's international event and seek potential opportunities for cooperation, realizing advantages complementariness and advancing the social, economic and environmental development of the two cities.

III. Both sides will provide more updated information or ensure communication platforms and encourage local enterprises to exchange visits in each city.

IV. This agreement signed on Cape buthe 13<sup>th</sup> day of March 2014, PdeL is done in four original copies, two in Chinese and two in English languages, both texts being equally authentic. Each side holds one original Chinese and one original English copy.

Mayor of Wuhan

P.R. China

Tang Liangzhi

Pole Lille.

Mayor of Cape Town
Republic of South Africa
Patricia De Lille

TO TO THE STATE OF THE STATE OF





## 中华人民共和国湖北省武汉市与南非共和 国开普敦市友好交流协议书

为建立城市间友好关系,全面推进中华人民共和国湖北省武汉市和南非 共和国开普敦市的交流合作,基于相互尊重、友好协商的原则,双方就建立 友好交流城市关系达成如下协议:

- 1、双方高层领导保持密切联系,定期互访,不断促进友好关系的发展。
- 2、双方愿在科技、艺术文化(开普敦市由市艺术文化部负责)、早教和青少年发展以及贸易(开普敦市由市贸易投资署负责)等领域开展交流与合作,互派代表团参加对方国际活动,寻找潜在合作机遇,实现优势互补,促进两市在经济社会的发展。
- 3、双方政府及其相关部门应为双方企业提供最新信息,搭建交流平台, 鼓励企业互访。
- 4、本协议书签署于2014年 *LQ*月 *Q*日,共四份原件,两份中文,两份英文,两种文本同等作准。双方各持一份中文原件,一份英文原件。

中华人民共和国武汉市市长

唐良智

rde Lille.

南非共和国开普敦市市长 帕特里夏·德莉莉

